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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
46/1994. (IX. 30.) Ogy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Balog Zoltán (Emberi Erőforrások Minisztériuma) Miniszter Úrnak a
következ ő címmel :
Hogyan alakult a Kiskunhalasi Kórház adósságállománya az elmúlt 5 esztendőben, különös
tekintettel a különböz ő „tulajdonosi” és „működtető i” változásokra? Bizonyos információ k
szerint ugyanis a csaknem 4 milliárdos tartozás „fő tulajdonosa” a Hospinvest tulajdon ú
Kiskunhalasi Kórház Kht ., amely 2009 . júliusa óta már felszámolás alatt van . Azóta az
önkormányzat által 2009-ben alapított Semmelweis Halasi Kórház Nonprofit Kft . volt a
„tulajdonos-működtető"(?), majd ez év júniusában a vonatkozó törvény értelmében átadta a z
államnak. Eszerint milyen struktúrájú a kiskunhalasi kórház adósságállománya, és az hogya n
csökkenthető? Továbbá milyen strukturális változások, fejlesztések várhatók a kórházban é s
milyen/mekkora anyagi forrásokból ?
Az elmúlt napokban különböző szakmai forrásokból és médiumok révén igény merült fel a
kiskunhalasi összesített kórházi adósság állomány struktúrájának részletes elemzésére, ami szorosa n
összefügg annak kialakulásával és mértékével, időbeli megoszlásával, de szintúgy
összefügghet/összefügg az adósság állomány esetleges csökkentésének módjával, mértékével é s
annak időbeosztásával .
Mindezekkel összefüggésben — bizonyos mértékig a kórház további működésével és fejlesztésével
is — szakmai, de „polgári” berkekben is jelentős az aggodalom, hogy a jelenlegi adósságállomán y
miként befolyásolhatja — nyilvánvalóan negatív hatással — a kórház mindennapos gyógyít ó
tevékenységét, és természetesen a jövőt illető , strukturális és humán-erőforrás vonatkozású
fejlesztését .
Utóbbi kérdésnek, problémának tükrében számszerű tájékoztatást kérek a kiskunhalasi kórhá z
orvos, szakdolgozói és kisegítő személyzete létszámának alakulásáról is az elmúlt esztendőkben
(2005. január 1-től évenkénti bontásban – szintén január elsejei státusznak megfelel ően - 2012 .

január elsejével bezárólag) .
Tisztelettel várom válaszát !

Kiskunfélegyháza, 2012 . 10 .

Tisztelettel :

Garast' a Leventédr .
országgyű lési épviselő(MSZP)

V


	page 1

